

Styrelsemötesprotokoll 2023-12-12

Närvarande

Axel Legelius (AL), William Lindell (WL), Boel Petrén (BP), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Alice Karlsson (AK), Karl Bellander (KB)

Frånvarande

Max Östlund (MÖ), Samuel Mattsson Nilsson (SMN), Gustaf Björling (GB), Ebba Ugander (EU)

Åhörare

Lisa Bergstrand(LB), Nore Bard(NB), Filippa Östberg(FÖ), Ida Brodin(IB), Anton Nyman (AN)

Plats

Studierummet, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:18

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Karl Bellander till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 6 personer.

§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att lägga till §14 Medlemsregistrering.

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan med gjorda ändringar

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 23-07 till handlingarna.

§8 Verksamhetsgrupperna

i. Musikgruppen

AL säger att det har varit dåligt engagemang i musikgruppen på sistone. Vi behöver fler engagerade musiker och MÖ har ansvaret att hitta dem. Förra mässan behövde vi ringa in en kyrkomusiker vilket inte ska behövas eftersom att vi har en grupp med musiker som ska spela på mässorna. Mycket av värdet i torsdagsmässorna är att det är arrangerat av ungdomar, den detaljen tappas när vi ringer in kyrkomusiker.

ii. Mediagruppen

DN säger att det går bra med gruppen. Vi kommer inte långt med talk show då den blir bortglömd och vi har inte planerat en ny. AL föreslår att vi gör en till talkshow innan årsmötet. DN tar det ansvaret som representant för mediagruppen. DN säger också att det går bra med TikTok- kontot. Vi har fått 117 följare och över 1000 visningar på alla enskilda videor.

iii. SKUffégruppen

FÖ säger att det går bra med gruppen. De hade möte igår och då pratade de om att se över priserna och eventuellt byta till Snabbgross från Martin & Servera där vi gör alla inköp idag.

Daniel Nordin lämnar mötet 18:25

Vi pratade även om att köpa in Billys pizzor och mer annat matigt. Gruppen diskuterade även den nya prislistan. Det föreslås att låta läsk stanna på 5 kr då det är så vi lockar folk att komma dit. Tidigare år har vi haft en förlustmarginal på ca -45% men på grund av bland annat inflationen så ligger vi nu på en marginal på -125%. Priserna i skuffét har justerats på känsla mer än inköpspris vilket vi måste se över. AL säger att prishöjningar behövs men att det samtidigt finns vissa risker med att höja för snabbt. KB säger att om vi höjer priserna på allt annat än läsk, kan det göra att vi sänker försäljningen på allt annat och höjer på läsk. AL föreslår att de nya priserna träder i kraft från början av nästa termin. Ett förslag tas fram av ekonomiavdelningen.

Daniel Nordin återansluter till mötet 18:27

Vi ska ha julskuffé den 14/12. På skuffégruppsmötet diskuterades vad vi kunde göra på skuffet. Vi diskuterade att ha en låda med julgranskulor i så ska man gissa hur många kulor, lotter med julklappar som pris och mycket annat. Vi ska göra alla inköp samma dag. Vi har även fått tillbaka köket och kafeterian vilket betyder att vi kan ha alla skuffén på samma plats som vi hade förut.

§9 Utvärdering Jul-SKUL

Jul-Skul var helgen 8-10/12. Det var totalt 22 deltagare inklusive församlingsassistent. Lägerledningen var AL, DN och GB och sedan Anton Nyman från församlingen. Temat var "jul på södra halvklotet". DN tyckte att det gick bra och det var ett lugnt läger och en liten grupp. AL tycker att det var mysig stämning. DN säger att det var en bekväm grupp med varandra. AL tycker att vi hade bra aktiviteter. En av aktiviteterna var julmys med fika och sällskapsspel. Vid hemgången var det lite problem med bussen. På grund av snön så fastnade den bussen i diket på vägen. Bussbolaget skickade då en ny buss som fastnade när den skulle köra om den första bussen. Detta gjorde att vi blev väldigt försenade hem men vi hade det mysigt i väntan och vi fick mackor från köket. Enligt Westin Buss kommer vi även få ekonomisk ersättning för detta. AL säger att lägret var lyckat i helhet. Vi hade en budget på 2500 kr för lägeraktiviteter men vi spenderade endast 1266 kr.

§10 Verksamhetsårets resterande mässor

Ledarutbildningen är klara med sina mässor så fram till årsmötet är det vårt ansvar. AL har delat ut vilken ledamot som ansvarar för vilken mässa fram till årsmötet på följande vis:

- 14 december - Boel Petrén
- 11 januari - Gustaf Björling
- 18 januari - Alexandra Jirvall
- 25 januari - Samuel Mattsson Nilsson
- 1 februari - Daniel Nordin
- 8 februari - Axel Legelius

§11 Årsmöte

i. Verksamhetsberättelse och verksamhetslåt

Inför årsmötet ska styrelsen skriva verksamhetsberättelse. AL kommer att skapa ett dokument och dela ut punkter till olika ledamöter som då ansvarar för att skriva sin egen punkt innan årsskiftet. När vi presenterar verksamhetsberättelsen på årsmötet brukar det göras melodiskt.

FÖ lämnar mötet 18.43

Diskussion om låtval

FÖ ansluter till mötet 18.46

Styrelsen beslutade om en verksamhetslåt.

William Lindell ansluter till mötet 18.53

Alice Karlsson lämnade mötet 18.54

Beslutanderätten ändras inte.

KB och AL skriver låten

ii. Bokslut

KB säger att det ser bra ut. Ekonomiavdelningen har gått igenom alla betalningar genom året. De föreslår att skriva av de obetalda deltagaravgifter som finns kvar från Höst-SKUL 2021 om de inte betalar innan årsskiftet. Det rör sig om 5 yngredeltagare med en total skuld på 1750 kr. KB meddelar att dessa personer har kontaktats många gånger de senaste två åren utan svar. KB säger att det går väldigt bra med alla deltagaravgifter för i år då det bara är 8 stycken från hela Höst-SKUL 2023 som ej betalat.

Styrelsen beslutar

att skriva av alla obetalda deltagaravgifter från Höst-SKUL 2021.

iii. Revisorer

AL ska prata med revisorerna Amanda Fjellström och Malin Tönne Strömstedt om när de vill ha sitt underlag inför årsmötet.

iv. Valberedning

Valberedningen håller på att sätta ihop sitt förslag och kommer att meddela det senast två veckor innan årsmötet. AL tror inte att de kommer att anordna någon valberedningsaktivitet.

v. Budget och verksamhetsplan

Styrelsen ska under nästa styrelsemöte besluta om propositioner till budget och verksamhetsplan för det kommande året. AL föreslår en styrelsedejt innan nästa styrelsemöte där vi diskuterar dessa. AL uppmuntrar alla att fundera över vilka ändringar som kan göras från nuvarande budget och verksamhetsplan.

vi. Årets ängel och medlem

Vi har en tradition att välja ut årets ängel och årets medlem. Årets ängel brukar gå till någon som hjälper till mycket och som engagerar sig i de aktiviteter vi håller. Årets medlem brukar gå till någon som har kommit på många saker, och som engagerar sig på aktiviteter och skuffé. AL uppmuntrar styrelsen att fundera på vilka personer som skulle passa för dessa utmärkelser till nästa styrelsemöte.

vii. Motionsstopp

Medlemmar kan skicka in motioner som är förslag som måste behandlas på årsmötet. Styrelsen ska diskutera och ge motionssvar. Vi ska sätta datum för när motionsstoppet ska vara vilket enligt stadgarna ska vara högst en månad innan årsmötet. AL föreslår 14 januari eftersom att vi har styrelsemöte den 15 januari då motionssvar kan produceras.

Styrelsen beslutade

att sätta motionsstopp den 14 januari.

AL säger att vi ska uppmuntra motioner för att SKUs medlemmar ska få säga sina åsikter. BP föreslår att göra ett inlägg på instagram till om vad en motion är.

viii. Årsmöteslägret

9-11/2 kommer vi ha årsmötesläger på Karlberg. Det brukar vara som ett skul, fast under hela lördagen är det årsmöte istället för aktiviteter. Det brukar engagera yngre deltagare att ha årsmötet på ett läger. Man kan välja att delta hela lägret eller bara på mötet men då får man ta sig dit på egen hand. Vi kommer även erbjuda digitalt deltagande ifall någon inte kan delta fysiskt. KB föreslår milersättning för de som bara vill vara med på mötet. Det har betalats ut tidigare år och de bör göras igen.

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till lägerchef och Karl Bellander till vice lägerchef

Årsmötet utlyses den 28/12 och då öppnar även anmälan.

Mötet ajourneras till 19.30

DN och LB lämnar mötet 19.32

Mötet har inte längre beslutanderätt.

Mötet återupptas 19.32

§12 Ekonomi

AN säger att fakturan för Jul-SKUL inte kommer att skickas före årsskiftet på grund av cyberattacken mot Svenska kyrkan. Vi har fått in tilläggsanslaget på 40 000 kr.

§13 Motion angående punschrullar

Vi har fått in en motion från Filip Kamensky Eriksson om att permanent sänka priset på punschrullar från 5 kr till 3 kr. Vi kan inte ta några beslut om motionen så därför tas den upp detta på nästa styrelsemöte.

§14 Medlemsregistrering

Det är många medlemmar som inte har förnyat sitt medlemskap. AL föreslår att alla ledamöter går igenom listan på ej uppdaterade medlemskap och kontaktar personer de känner.

Nore Bard lämnar mötet 20.08

§15 Övrigt

IB tycker att vi ska hyra bio och se den nya Hunger Games-filmen som en medlemsaktivitet. Vi tar med oss förslaget till nästa styrelsemöte.

§16 Mötets avslutande

Mötet avslutas 20.25

Protokollet har godkänts och justerats av

Axel Legelius
Mötesordförande

Alexandra Jirvall
Sekreterare

Karl Bellander
Justerare